WMO OMM



World Meteorological Organization
Organisation météorologique mondiale
Organización Meteorológica Mundial
Всемирная метеорологическая организация

| 此始本語 | 此刻本語 | 此刻本語 | 此刻本語 | 世界气象组织

Secrétariat

7 bis, avenue de la Paix – Case postale 2300

CH 1211 Genève 2 – Suisse Tél.: +41 (0) 22 730 81 11 Fax: +41 (0) 22 730 81 81

wmo@wmo.int - public.wmo.int

Наш исх.: 06031/2018/LCP/CNF/EC-70

Приложения: 4 (имеются только на английском языке)

29 марта 2018 г.

Вопрос:

Семидесятая сессия Исполнительного совета (ИС-70)

Предлагаемые меры:

Для информации и принятия соответствующих мер (организация

проезда и предварительная регистрация)

Уважаемый господин/Уважаемая госпожа!

Семидесятая сессия Исполнительного совета ВМО будет проводиться в штабквартире ВМО в Женеве с 20 по 29 июня 2018 г.

Предварительная аннотированная повестка дня, документы сессии, а также информация об организационных аспектах будут размещены в установленном порядке исключительно на веб-сайте сессии (http://meetings.wmo.int/EC-70/). Предсессионные документы будут загружаться на сайт по мере поступления.

В отношении организации проезда Исполнительный совет на своей шестьдесят седьмой сессии (Женева, 15—17 июня 2015 г.) постановил либо оплачивать стоимость авиабилета, либо выплачивать пособие на суточное довольствие (суточные) в полном объеме по ставке ООН (вместо авиабилета), по запросу, членам Совета, региональным советникам по гидрологии при президентах региональных ассоциаций и президентам технических комиссий, принимающим участие в работе сессий Совета. Кроме того, Совет постановил в исключительных случаях, по запросу, как покрывать путевые расходы, так и выплачивать суточные членам Совета из наименее развитых стран (НРС), имеющим потребность в такой поддержке, для обеспечения их полноценного участия в работе предстоящих сессий.

В связи с этим Вам любезно предлагается проинформировать Секретариат не позднее **21 мая 2018 г.** о своем предпочтении, а именно: желаете ли Вы получить авиабилет или суточные в полном объеме, или же полную финансовую поддержку (как путевые расходы, так и суточные), если это применимо. Для вашего сведения текущая ставка суточных по Женеве составляет 383 швейцарских франка. Участникам, выбирающим вариант выплаты суточных, предлагается предоставить копию подтвержденного маршрута поездки.

Участникам, которые предпочтут получить авиабилет, любезно предлагается следовать установленным процедурам бронирования билетов, изложенным в приложении IV.

Членам Исполнительного совета Региональным советникам по гидрологии (РСГ) при президентах региональных ассоциаций Президентам технических комиссий (ПТК)

Копии: Советникам по гидрологии при членах ИС

В целях содействия предоставлению ответов относительно организации проезда членам Совета, региональным советникам по гидрологии при президентах региональных ассоциаций и президентам технических комиссий предлагается заполнить прилагаемые формы (форму информации о поездке — приложение I или II, в зависимости от обстоятельств, и запрос о предоставлении финансового содействия — приложение III) и возвратить по адресу э-почты tconcepcion@wmo.int.

С более подробной информацией об организационных аспектах и о размещении в гостиницах в Женеве можно будет ознакомиться в документе EC-70/INF. 1, который будет размещен на веб-сайте ИС-70.

Просьба принять во внимание информацию о политике ВМО в отношении страхования лиц, не являющихся членами ее персонала, а именно:

«В отношении лиц, не входящих в штат Организации, но имеющих право на проезд за ее счет и/или получающих от нее суточные, ВМО принимает на себя ограниченную ответственность по компенсации в случае смерти, болезни или увечья в связи с участием в совещаниях или выполнением услуг от имени Организации. Таким образом, на этих лицах лежит полная ответственность за любые расходы, возникающие в связи с событиями, не связанными с участием в совещаниях или с выполнением услуг от имени Организации, а также за организацию страхования жизни, медицинского страхования и других видов страхования, которые им представляются целесообразными».

Ссылка на онлайновую систему «Event Registration System» (Система регистрации на мероприятия) (СРМ), имя пользователя и пароль, которые были направлены постоянным представителям по э-почте, остаются в силе для всех предстоящих совещаний ВМО (https://eventregistration.wmo.int/register/). Были бы признательны, если бы региональные советники по гидрологии (РСГ) при президентах региональных ассоциаций, а также президенты технических комиссий как можно скорее сообщили Секретариату о своем намерении в отношении участия в сессии. РСГ любезно предлагается скопировать свое сообщение президенту своего Региона.

Членам ИС любезно предлагается осуществить предварительную регистрацию для каждого сопровождающего заместителя и/или советника в индивидуальном порядке, с тем чтобы избежать задержек по прибытии на место проведения мероприятия. Участникам, которые не прошли предварительную регистрацию, необходимо будет лично зарегистрироваться на стойке регистрации, предъявив официальное подтверждение статуса представителя, каковым может являться письмо от соответствующего члена ИС.

Просьба обратить внимание на то, что представление информации через онлайновую систему регистрации на мероприятия не освобождает членов ИС, региональных советников по гидрологии при президентах региональных ассоциаций и президентов технических комиссий от необходимости проинформировать Секретариат о своем участии при помощи подписанного письма, которое следует направить на адрес э-почты: registration@wmo.int.

За дополнительной информацией касательно онлайновой регистрации просьба обращаться в Секретариат ВМО по адресу э-почты: registration@wmo.int.

С уважением

(E. Манаенкова) за Генерального секретаря

WMO OMM



World Meteorological Organization
Organisation météorologique mondiale
Organización Meteorológica Mundial
Всемирная метеорологическая организация

| 山道山 | 山山 | 山道山 | 山道山 | 山道山 | 山道山 | 山山 |

Secrétariat

7 bis, avenue de la Paix – Case postale 2300

CH 1211 Genève 2 – Suisse Tél.: +41 (0) 22 730 81 11 Fax: +41 (0) 22 730 81 81

wmo@wmo.int - public.wmo.int

06031/2018/LCP/CNF/EC-70, ANNEX I

TO BE RETURNED TO THE WMO SECRETARIAT (tconcepcion@wmo.int) BEFORE 21 May 2018

TRAVEL INFORMATION FOR PARTICIPANTS ATTENDING EC-70					
(20-29 June 2018)					
Name of the participant:					
I wish to have WMO pay for:					
My air ticket					
For journeys including long-distance flights (over nine hours of non-stop flying time) you may request WMO to issue the cheapest upgradeable economy class air ticket. The cost of the upgrade shall be covered by the traveler.					
or					
My Daily Subsistence Allowance (DSA)					
I choose to travel to Geneva by private car and claim reimbursement based on the UN rates of reimbursement for travel by private car.					
Please be informed that travelling by personal car to and from Geneva is not covered by WMO insurance.					
Date of arrival in Geneva:					
Date of departure from Geneva:					
Date: Signature:					

WMO OMM

WEATHER CLIMATE WATER
TEMPS CLIMAT EAU

World Meteorological Organization
Organisation météorologique mondiale
Organización Meteorológica Mundial
Всемирная метеорологическая организация

| 山底山 | 山山 | 山底山 |

Secrétariat

7 bis, avenue de la Paix – Case postale 2300 CH 1211 Genève 2 – Suisse

Tél.: +41 (0) 22 730 81 11 Fax: +41 (0) 22 730 81 81

wmo@wmo.int - public.wmo.int

06031/2018/LCP/CNF/EC-70, ANNEX II

TO BE RETURNED TO THE WMO SECRETARIAT (tconcepcion@wmo.int) BEFORE 21 May 2018						
TRAVEL INFORMATION FOR MEMBERS FROM LEAST DEVELOPED COUNTRIES						
ATTENDING EC-70						
(20-29 June 2018)						
Name of EC member: I wish to have WMO pay for:						
My air ticket						
For journeys including long-distance flights (over nine hours of non-stop flying time) you may request WMO to issue the cheapest upgradeable economy class air ticket. The cost of the upgrade shall be covered by the traveler.						
or						
My Daily Subsistence Allowance (DSA)						
or						
Both my air ticket and my Daily Subsistence Allowance (DSA)						
Date of arrival in Geneva:						
Date of departure from Geneva:						
Date: Signature:						

WEATHER CLIMATE WATER



REQUEST FOR FINANCIAL ASSISTANCE

06031/2018/LCP/CNF/EC-70, ANNEX III

Seventieth session of the WMO Executive Council (EC-70) Geneva, 20-29 June 2018

MF M0012

PLEASE READ CAREFULLY THE INSTRUCTIONS FOR THE USE OF THIS FORM PROVIDED ON PAGE 3 OF THIS ANNEX

AND

RETURN IT, WITH A COPY OF YOUR PASSPORT,

BEFORE: 21 May 2018

To the secretary: Teresita Concepcion (tconcepcion@wmo.int)

1. PARTICIPANT

Please complete the following form by typing the following MANDATORY information **as it appears in your passport** (no handwriting):

Gender	Male	Female		
Family Name				
Maiden Name (if applicable)				
First Name				
Nationality				
Place of birth				Date of birth (dd/mm/yy)
Passport number				Validity (dd/mm/yy)
Holding US visa	Yes 🗌	No 🗌	No	applicable 🗌
Schengen visa	Yes 🗌	No 🗌	Not	applicable 🗌
Address				
City				Postal code
Country				
Mobile phone number				Office phone number
E-mail address				

2.	ASSISTANCE FRO	OMW MC	FOR TRAVE	L		
	Request					
	Assistance request	ed: Yes	3		No	
	u receive a proposed WMO secretary respo				ncy, please confirm it an	d send
					at it is an erary waiting for your	
3.	ASSISTANCE FRO	OMW MO	FOR DAILY	SUBSISTE	NCE ALLOWANCE (DSA	A)
To reque	est DSA, please provi	de the foll	lowing inform	ation.		
advance		ided that			ses will be transferred to eceived before the deadli	
3.1	Request					
	Assistance request	ed: Yes	5		No	
3.2	Payment proced	ure				
(i)	Preferred paymen	: method	is by bank t	r ansfer . Ple	ase indicate full bank de	tails:
Name of	the bank:					
Address:						
Name of	account holder					
Account	number				Currency of account	
SWIFT C	ode					
ABA Cod	e (USA)					
SORT Co	ode (UK)					
IBAN Co	de (Europe except Uk)				
(iii) Payment by Swiss I i) Payment by reloadi v) Through UNDP Offic	ng of exis	ting Swiss B	ankers Card	zerland in my possession (CHF)	

4. INFORMATION ON SUPPORT RECEIVED IN ADDITION TO WMO ASSISTANCE

4.1	Declaration			
No a	additional support received	or	Additional support	received
4.2	Information			
	additional support is received ce, accommodation, meals, lo			
5.	APPLICABLE RULES AN	D INSTRUCTIO	NS	
(D)((C)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)(D)	vel shall be conducted in acco			
	ing this form, I confirm that t nowledge and that I shall con			
ļ		,		
Signatı	ure of the participant:		Date:	

EXCERPT from applicable rules and instructions

Please note that, as per WMO travel rules, air travel shall be provided in economy class, for the most direct and economical route.

Please note that if you are unable to travel after the ticket has been issued, you must inform the airline company at least 2 hours prior to departure to ensure that the ticket will be reimbursed. Failure to do so will mean you are declared as a "no show" passenger and the cost of the ticket will not be reimbursed. Please also inform the secretary responsible for the meeting, as soon as you cancel your travel.

It is your responsibility to obtain all necessary visas (for transits and final destination) prior to departure.

Evidence of travel (original of boarding passes for air travel or hotel bill when travel has been undertaken by train or car) must be submitted to the WMO secretary responsible for the meeting within 16 calendar days after completion of travel. Failure to do so will result in recovery of DSA and of other advance payments made by the WMO.

You may choose to purchase the airline ticket yourself. In this case, please inform the travel agency and the secretary responsible for the meeting. However please note the following:

- (a) Tickets purchased below the financial limit provided by the WMO proposal will be reimbursed up to the actual cost incurred by the traveller and only up to this limit;
- (b) The invoice or e-receipt relating to the self-purchased ticket needs to be provided to the WMO **before any refund can be processed** and must show the name of the provider, the name of the clients, ticket number and form of payment accompanied by the WMO travel agency proposal;
- (c) Traveller should not purchase an air ticket before obtaining the official WMO travel agency proposal. A ticket purchased prior to obtaining the official proposal may not be reimbursed by the Secretariat;
- (d) In case you are unable to travel, the WMO shall not reimburse the cost of self-purchased tickets;

INSTRUCTIONS for the use of this form

Please complete this form in block letters **by typing only** (no handwriting) and return it together with a copy of your passport to the secretary responsible for the meeting, as indicated on page 1 of this form.

To allow for the timely processing of the travel authorization and the transfer of DSA and other refundable expenses, this form must be received within the deadline indicated

WMO Travel Process

Previously, travelers to WMO meetings were requested to contact our travel agency after receipt of the Request for Financial Assistance (RFA) form.

With the new travel process, the WMO secretary responsible for the meeting will communicate to our travel agency all necessary information provided by the traveler in the RFA form. The traveler will then be contacted by our travel agency with a travel itinerary based on the WMO travel policy and the dates and place of meeting. Upon receipt of this proposal, the traveler is requested to choose one of the two options below:

- (1) Accept the travel proposal from CWT and request ticket issuance by clicking on the appropriate option (request ticket issuance option), directly in the itinerary received by e-mail AND forward the accepted itinerary to the WMO secretary responsible for the meeting; **or**,
- (2) Refuse the CWT's proposal for private deviation or personal convenience, or change of dates of travel, by clicking on the appropriate option (request cancellation), directly in the itinerary received by e-mail. In this case the traveler can purchase his/her ticket. The reimbursement of this ticket will be processed after the meeting, upon submission of a travel claim accompanied by the ticket invoice/receipt, boarding passes. The original CWT proposal will serve as the maximum WMO financial ceiling for reimbursement.

In case of self-purchased ticket (option 2), the following additional rules will apply:

- (a) Tickets purchased below the financial limit provided by the WMO proposal will be reimbursed up to the actual cost incurred by the traveler and only up to this limit;
- (b) Reimbursement of self-purchased tickets will be processed only after the meeting and upon submission of related invoice or e-receipt indicating the name of the provider, the name of the traveler, the ticket number and the form of payment accompanied by the WMO travel agency proposal.
- (c) Traveler should not purchase an air ticket before obtaining the official WMO travel agency proposal. A ticket purchased prior to obtaining the official proposal may not be reimbursed by the Secretariat.
- (d) In case you are unable to travel, WMO shall not reimburse the cost of self-purchased tickets.

In general, airlines booking are legally held up to 24 hours, and the deadline for ticket issuance will be notified by the travel agency on their proposal. It is the responsibility of the traveler to reply to the travel agency within the time frame, otherwise the traveler will have to contact the official travel agency to reactivate his/her booking.

Travelers should note that obtaining all necessary visas (for transits and final destination) prior to departure remains under their responsibility.